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Zápis z 34. zasedání Akademického senátu FCHI (5. 4. 2019) 

 (číslováno od ustavení senátu po volbách v březnu 2017) 

 

 

Přítomni:  Ing. Martin Člupek, Ph.D. 402 

Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. 409 

doc. Ing. Dušan Kopecký, Ph.D. 444 

Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 

RNDr. Jana Maxová, Ph.D. 413 

Ing. Jan Švihlík, Ph.D. 445 

Ing. Petr Kovář, DSP 

Bc. Lukáš Mrazík 

 

 

Omluveni: Ing. Marek Šoltys, DSP 

 

Hosté:   prof. Ing. Michal Přibyl, Ph.D., děkan 

   

Návrh programu: 

1) Schválení zapisovatele 

2) Schválení programu. 

3) Seznámení s informacemi z kolegia děkana z 12. 3. a z 19. 3. 2019. 

4) Připomínky studentů k oponování a hodnocení badatelských IGA projektů na FCHI 

5) Různé  

 

Zasedání bylo zahájeno ve 13:30 hod. 

 

Ad 1 a 2 programu: 

AS schválil zapisovatele (P. Vrbka, schváleno 8-0-0) a program zasedání (schváleno 8-0-0). 

 

Ad 3:  Seznámení s důležitými informace z kolegia děkana ze dne 12. 3.  a z 19. 3. 2019: 

Zápisy z kolegia děkana: https://fchi.vscht.cz/fakulta/vedeni/kolegium-dekana/zapisy-

kd/46246 

AS zdůrazňuje zvláště informaci o tom, že magisterský studijní program Senzorika a 

kybernetika v chemii obdržel akreditaci, že bylo otevřeno Centrum aplikovaného 

farmaceutického výzkumu a o zájmu společnosti Spolchemie ohledně budoucí spolupráce. 

Z 19. 3. 2019: informace o otevření tzv. Uhelny, o novém organizačním řádu VŠCHT, o 

budoucí změně v evidenci  

 

https://fchi.vscht.cz/fakulta/vedeni/kolegium-dekana/zapisy-kd/46246
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Ad. 4: Senátor Kovář referoval o probíhajících jednáních ohledně změn v systému hodnocení 

IGA projektů. Studenti poukazují na fakt, že úspěšnost klesla ze 75% na cca 40 %, že 

hodnocení projektů nejsou přesvědčivá a nejsou komentovaná. Chybí zpětná vazba, která je 

často závislá na oponentovi. Chybí jasný přehled pokynů jak pro autory, tak pro oponenty. 

Studentští senátoři situaci projednávají s proděkanem Řezankou, AS jejich kroky podporuje. 

 

Ad. 5 Různé: Senátor Mrazík referoval o tom, že Odd. komunikace se snaží o koordinaci 

setkání s uchazeči o studium ve studijních programech. AS předpokládá, že v rámci fakulty je 

to agenda proděkana Hrnčiříka. 

 

Další, 35. řádné zasedání AS se bude konat dne 26. 4. 2019 od 13:30 hod na děkanátě FCHI. 

 

 

Zapsal a za správnost ručí:                                                    Dr. Ing. Pavel Vrbka 

předseda AS 

 


